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Afbud/fraværende: Ida, Rasmus 
 

 

55 Godkendelse af referater  ok 
Godkendelse af dagsorden. ok 
 

O = orientering, D = drøftelse, B = beslutning,   

Lærke 
Mikkel 

56 Forretningsorden. O. D. B. 

 Formålet med punktet er en drøftelse og en beslutning, om der er behov for at 
justere bestyrelsens forretningsorden.  

 Der har de seneste år været drøftelser i bestyrelsen vedr.  
o bestyrelsens sammensætning 
o suppleanternes rolle 
o elevrådets deltagelse 
o referatets rolle og form 

 Nedsættelse af lille gruppe, der skriver udkast.  

 Punktet er en fortsættelse fra sidste møde, hvor en udvalg blev nedsat.  

 Se Bilag 

Udvalget gennemgik udkastet til ændringer og justeringer af vores 
forretningsorden. 
Det gav anledning til nogle gode og principielle drøftelser, som udvalget arbejder 
videre med. Derfor punkt på næste bestyrelsesmøde til endelig godkendelse. 
  
 

Mikkel og 
Mette 
 
 

57 Skolefesten. O. B. 

 Fordeling af arbejdsopgaver. Se bilag 

Arbejdsopgaverne blev fordelt og aftalt, at dem der har mulighed for det møder 

ind k. ca.17.30 

Lars 

58 Kommende skoleår. O. D. B. 
Regeringen har givet kommunerne og skolerne endnu et år med særlige frihedsgrader. Vi 
forventer at fortsætte med de nuværende forkortede skoledage for alle klasser.  
 

Enighed om at det er vigtigt at fastholde nuværende balance, og at prioritere/ give 
plads til klub og SFO livet 
 

Lars 

59 Ny pædagogisk leder. O. D. 
Orientering om hvordan ledelsen supplerer sig med en pædagogisk leder. 

Der er ansat en ny pædagogisk leder. Dette skal ses i lyset af at vi er vokset 
betydeligt både med hensyn til elevtal, udvidelse med Naturbørnehave og 
vuggestuegruppe og at Else benytter seniorordning og går lidt ned i tid. Den 
pædagogiske leder skal være med til at udvikle og styrke samarbejdet på tværs af 
matriklen. Hvem det er offentliggøres senere. 
 

Else og 
Lars 

60 Bus 420 O. D. B. 

 Busdriften er blevet beskåret med to afgange. Skal vi som bestyrelse gøre noget? 
 

 

Lars 
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Beslutningen om at beskære med de to afgange er truffet ud fra en tidligere 
generel høring omkring busdrift i kommunen, samt konkret optælling. Konkret 
betyder det at det bliver sværere og dyrere for børnehaverne og skole at tage på 
ture. Forslag om øget mulighed for flexbus. Evt bygge videre på den nuværende 
”Børnebus-tanke” i Skanderborg kommune.  
Mikkel tager kontakt til landsbyforum omkring problematikken 
 

61 Orienteringer. O  

 Nyt fra formandskabet 

 Fælles bestyrelsesmøde  

Mødet er udskudt – ny dato i september 

 Nyt fra skole og Børnehus. 

 Besøg fra Norge 

Vi har haft besøg af skoleledelse fra en skole i Trondheim kommune der 

var på inspirationstur. De var særligt iinteresseret i at høre om integrering 

af børn med særlige behov, udeskole og aldersblandede fællesskaber. 

 Bestyrelsesvalget 

Der vil være mulighed for at stemme til skolefesten, og Mikkel vil sidst på 

eftermiddagen stå ved børnehaven for også at give børnehaveforældrene 

en særlig mulighed for at stemme. 

 Ansættelser 

Der er ansat en lærer med linjefag i dansk og engelsk under Sofies 

barselsorlov. Tom Andresen er ansat som ny serviceleder på fuldt tid -  

Tom fortrækker titlen pedel. Allan Mikkelsen er ansat som sekretær ii 

Katrines barsel. Christian stopper 20. maj for at komme ud at rejse. Han 

har været ansat på deltid. bl.a. for at hjælpe med at løse en inklusions- 

opgave, udover at være tilkaldevikar. 

 Udtalelse til Cykelsti-gruppen i Alken 

Gruppen mødes 3. maj – forslag om at bestyrelsen bakker op om det 

 Koloni  

Børnehaverne tager på koloni med en enkelt overnatning 31. maj. Turen 

går til Ravnsøhytten. De 3 årige besøger dem dagen efter. 

 Forældremøde 

Børnehaverne incl vuggestuegruppen har afholdt forældremøde med 

oplæg af Hanne Damgaard Petersen omkring Børnefællesskaber og 

forældres betydning for trivsel og inklusion. Vi hørte hende også til 

årsmødet og begge gange har vi fået positive tilbagemeldinger.  

 Udelivsuge  

Skole og Børnehus har planer om en fælles udelivs-uge den sidste uge op 

til sommerferien, hvor børnene fra 0.-6.- klasse bl.a. får mulighed for en  

alle 
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overnatning inde eller ude i shelters og telte. Samtidig orientering om at 

skole-bytteturen skubbes til næste år. 

 

62 Punkter til næste bestyrelsesmøde D. B. 
Bestyrelsen drøfter punkter til kommende bestyrelsesmøde 13. juni. 

 Forretningsorden 

 Fortsat rekruttering- bæredygtigt børnetal 

 Bussen 

 Planlægning af tema til efteråret 

  
 

Mikkel og 
Lærke 

63 Evt.  

 


